
Motion till årsstämma i BRF Signalen 1

Modernisera fast/'ghetsboxarna

Bakgrund
Befintliga fastighetsboxar (där vi hämtar vår post) har några år på nacken och var säkert moderna då

husen byggdes. Idag finns lösningar som är både säkrare, mer praktiska för boende, enklare för
föreningen att hantera och snyggare.

I\/led nya fastighetsboxar finns flera fördelar och möjligheter:

0 10 mm inkast som försvårar att någon stjäl försändelser som ligger inne i facket.

~ Digitala namnskyltar vilket ser mycket trevligare ut och är enklare för föreningen att hantera

0 lett s.k. sen/icefack kan vi ta emot större försändelser, exempelvis från nätshopping eller

apotek, än vad som är möjligt att få i postfacket. Brevbäraren lämnar försändelsen i

servicefacket och lägger nyckeln i den aktuella adressatens postfack.

I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag att ”undersöka möjligheterna...". Kommer

styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man

medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner).

Förslag till beslut
Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna

att modernisera fastighetsboxarna enligt ovan.
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